
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Miljø- og fødevareministeren

Dato: 21. oktober 2016

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 97
Kan ministeren oplyse, hvorfor det tidligere påbud om at fjerne betonbund og
cellevægge fra de såkaldte »Sarkofager« ikke er blevet gennemført således,
at forureningen under betonbunden kunne afdækkes og håndteres, og kan
ministeren bekræfte, at depotområdet ligger på et tidligere lavtliggende eng-
område, som kan risikere at blive oversvømmet under højvande, når storm og
orkan hærger på trods af et lille dige ud mod Nissum Bredning?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Pia Olsen Dyhr (SF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på sfpiod@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Pia Adelsteen
formand
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